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1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de Deventer Belang-fractie 
vast te stellen 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
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Inleiding 
Per brief van 16 augustus 2022 heeft Bert Kleine Schaars van de fractie van 
Deventer Belang uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld 
over de herinrichting van de Stromarkt. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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Met vriendelijke groet,

BERT KLEINE SCHAARS
Fractievoorzitter Deventer Belang

GEACHT COLLEGE,

Bent u bekend met de geschetste situatie op de Stromarkt?

Herkent u de door de inwoners gemelde situatie en problemen op de

Stromarkt?

Bent u voornemens om de geschetste situatie op de Stromarkt aan

te passen en daarmee de toegankelijkheid en veiligheid voor de

inwoners te verbeteren?

Indien u niet voornemens bent om de geschetste situatie te

verbeteren, op welke wijze bent u dan van plan om de veiligheid en

toegankelijkheid voor onze inwoners te borgen?

Op 10 augustus jl. hebben zich bij ons inwoners gemeld die problemen

ervaren bij de herinrichting van de Stromarkt t.h.v. de bibliotheek.

De geschetste situatie is als volgt (foto's in de bijlagen):

- Tegenover de Keizerskroon rondom de ingang van de bibliotheek is een

grijs plateau aangelegd. Dit plateau ligt 1 steenhoogte hoger dan rest

van de bestrating. Inwoners klagen over het valrisico en de

toegankelijkheid bij deze constructie zo vlak voor de ingang;

- Naast de mindervaliden parkeerplaats bij de bibliotheek staan twee

zogenoemde fietsnietjes. Inwoners geven aan dat fietsen die hierin en

hieromheen worden geplaatst de toegankelijkheid van de betreffende

parkeerplaats blokkeren.

Deventer Belang heeft hierover enkele vragen:

1.

2.

3.

4.

In afwachting van uw reactie verblijven wij,

E - M A I L
info@deventerbelang.nl

A D R E S
Paalakker 2
7421 GH Deventer

D E V E N T E R B E L A N G . N L

Deventer, 16 augustus 2022

Betreft: vragen over veiligheid en toegankelijkheid bij 

herinrichting Stromarkt
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Aan de fractie van Deventer Belang
t.a.v. dhr. S.R.J. Kleine Schaars
Interne Post
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kenmerk uw referentie datum

M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte meneer Kleine Schaars,

In uw brief van 16 augustus jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
herinrichting van de Stromarkt. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1
Bent u bekend met de geschetste situatie op de Stromarkt?

Antwoord
Ja, het college is bekend met de situatie. Alles is conform het vastgestelde ontwerp aangelegd. Het 8 cm 
hoger aangebrachte natuurstenen bordes, 8 meter voor de ingang van de Bibliotheek, is bedoeld om de 
ingang van de bibliotheek te accentueren. Het biedt ruimte aan bezoekers die op ruime en comfortabele wijze 
de bibliotheek in en uit willen gaan en voorkomt dat dat fietsers er hun fiets stallen. Ten behoeve van 
mindervaliden is aan beide zijden van het bordes een mindervalidenopgang aangebracht. 

Vraag 2
Herkent u de door de inwoners gemelde situatie en problemen op de Stromarkt?

Antwoord
Lichte verhogingen en trottoirs komen in de openbare ruimte vaker voor. Het betreft hier een nieuwe situatie 
waar inwoners wellicht aan moeten wennen. Echter het valrisico lijkt ons gering. Een verhoging van 8 cm is 
voor de meeste inwoners geen belemmering qua toegankelijkheid. Voor mindervaliden is aan beide een 
mindervalidenopgang aangebracht. Dus wij herkennen ons niet in de klachten over valrisico en 
toegankelijkheid en beoordelen de toegankelijkheid als goed.

Het stallen van fietsen tussen de 2 fietsnietjes geeft geen probleem voor de mindervalidenparkeerplaats en de 
mindervalidenopgang. Echter we hebben ook geconstateerd dat er regelmatig meer fietsen omheen worden 
geplaatst, zodat deze mindervalidenparkeerplaats (deels) geblokkeerd wordt. Dus wij herkennen de 
problemen met de toegankelijkheid van de mindervaliden parkeerplaats wel. 

Vraag 3
Bent u voornemens om de geschetste situatie op de Stromarkt aan te passen en daarmee de toegankelijkheid 
en veiligheid voor de inwoners te verbeteren?



Antwoord
Het aanleggen van het natuurstenen bordes gebeurt conform het definitieve ontwerp dat is voortgekomen uit 
een uitgebreid participatieproces. Het Schetsontwerp Lebuinuspleinen is op 1 juli 2020 door de raad 
vastgesteld; het daaruit voortkomende DO is door het college vastgesteld (zie de raadsmededeling van 26 
maart 2021). Bewoners, ondernemers en andere betrokkenen zijn tot in de laatste fase van het ontwerp 
betrokken geweest. 

Het aanleggen van natuurstenen bordes is echter nog niet volledig voltooid. Op het bordes worden nog 2 
meerstammige bomen aangeplant, bankjes geplaatst en er wordt nog een kunstwerk aangebracht, waardoor 
de beleving van het bordes als aparte eenheid sterker naar voren komt. Bij nieuw aangelegde buitenruimte is 
er altijd een periode waarin gewenning aan de nieuwe situatie optreedt. Het college is voornemens te bezien 
of de problemen blijven bestaan wanneer de totale inrichting, waaronder het bordes, voltooid is volgens 
ontwerp. 

Ook wat betreft het plaatsen van fietsen rondom de fietsnietjes is het college voornemens de situatie te 
beoordelen na voltooiing van de volledige herinrichting van de Stromarkt en het Lebuinusplein. Op dat 
moment is er pas een representatief beeld te vormen van alle verkeersstromen en het gedrag van de 
gebruikers van de Stromarkt.

Vraag 4
Indien u niet voornemens bent om de geschetste situatie te verbeteren, op welke wijze bent u dan van plan 
om de veiligheid en toegankelijkheid voor onze inwoners te borgen?

Antwoord
Het college verwacht dat de geschetste situatie met bovenstaande aanpak voldoende verbetert. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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